
PROTOKÓŁ Nr 53/2023

z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty i Zdrowia, Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju
Gospodarczego i Komisji Rewizyjnej Rady Komisji Gminy odbytego

w dniu 25 kwietnia 2023 r. w sali posiedzeń Urzędu Gminy Grunwald.

Posiedzenie rozpoczęto godz. 8:00 zakończono godz. 8:37.

Przewodniczyła: Pani Małgorzata Kamińska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia i Kultury.
Obecni Radni Gminy Grunwald (lista obecności zał. nr 1).

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
1 Pani Magdalena Makowska – Główna Księgowa,
2 Pan Jan Sokołowski- Sekretarz Gminy Grunwald.

Ad. pkt. 1 i 2. Otwarcie – stwierdzenie prawomocności obrad. Przyjęcie porządku obrad.

Przewodnicząca  Komisji  –  Pani   Małgorzata  Kamińska  –  dokonała  otwarcia  posiedzenia  komisji,
stwierdziła prawomocność obrad oraz przedstawiła projekt porządku obrad. 
 
Radni  uwag nie  zgłosi l i .

Komisja Kultury, Oświaty i Zdrowia, Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego
i Komisji Rewizyjnej Rady Komisji Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła porządek obrad wg.

następującego wyszczególnienia:
Planowany porządek:
1. Otwarcie - stwierdzenie  prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3.  Przyjęcie protokołu Nr 52/2022  z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty i Zdrowia, Komisji Budżetu,
Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego i Komisji Rewizyjnej Rady  odbytego w dniu 28 marca 2023 r.
4. Sprawozdanie za 2022 rok oraz plan pracy na rok 2023 Biblioteki Gminnej w Gierzwałdzie.
5. Sprawozdanie za 2022 rok oraz plan pracy na rok 2023 Gminnego Ośrodka Kultury w Gierzwałdzie oraz
działalność świetlic wiejskich.
6. Sprawozdanie za 2022 rok oraz plan pracy na rok 2023 Grunwaldzkiego Centrum Sportu Rekreacji
i Turystyki.
7.  Ocena realizacji i wydatkowania środków w ramach Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Programu Przeciwdziałania Narkomanii.

8. Informacja o zrealizowanych zadaniach w ramach funduszu sołeckiego w 2022 roku. 

9. Ocena realizacji budżetu w pierwszym kwartale 2023 roku.
10. Zaopiniowanie projektów uchwał na najbliższa sesje:
10.1. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald  na lata 2023-2034;
10.2. w sprawie zmian w  budżecie Gminy Grunwald na 2023 r.;
10.3.   w sprawie  ustalenia  opłaty  za  zrzut  ścieków oraz  osadów z  przydomowych oczyszczalni  ścieków
dowożonych pojazdami asenizacyjnymi do gminnej oczyszczalni ścieków w Gierzwałdzie;
10.4.  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie powierzenia Gminie Grunwald w
2023 roku zadań zleconych z zakresu administracji rządowej, dotyczących obowiązku utrzymania grobów i
cmentarzy wojennych;
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10.5.   w sprawie wyrażenia zgody na  sprzedaż w trybie przetargowym nieruchomości niezabudowanej  
dz. nr 22/4 i nieruchomości zabudowanej dz. nr 22/3 obręb Dylewo oraz  nieruchomości zabudowanej dz. nr 
3/21 zabudowanej  obręb Dylewo.
11.  Wolne wnioski i informacje.
12 .  Zamknięcie  obrad.

Ad.  pkt .  3 .        Przyjęcie  protokołu  Nr  52/2022        z  posiedzenia  Komisj i  Kultury,  Oświaty  i  
Zdrowia,  Komisj i  Budżetu,  Rolnictwa  i  Rozwoju  Gospodarczego  i  Komisj i  Rewizyjnej
Rady  odbytego w dniu 28 marca 2023 r.
Przewodnicząca Komisji – Pani  Małgorzata Kamińska- poinformowała, że ww. protokół został
przesłany   radnym   na   posiedzenia.pl.   oraz   poddała  ww.   protokół   pod   głosowanie,   kto   jest   za
przyjęciem protokołu bez odczytywania. 

Radni jednogłośnie przyjęli protokół Przyjęcie protokołu Nr 52/2023 z posiedzenia Komisji Kultury,
Oświaty i Zdrowia, Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego i Komisji Rewizyjnej

Rady odbytego w dniu 28 marca 2023. 
Radni uwag nie zgłosili. 

Ad. pkt. 4.   Sprawozdanie za 2022 rok oraz plan pracy na rok 2023 Biblioteki Gminnej   w Gierzwałdzie.  
Przewodnicząca Komisji – Pani  Małgorzata Kamińska- nie ma nikogo, kto przedstawiłby sprawozdanie i
odpowiedział na pytania.
Inspektor- Pani Iwona Mikołajczak - odpowiedziała, że zaproszenia wysłała i nie otrzymała odpowiedzi. 
Radny-  Pan  Sławomir  Matuszewski  –  złożył  wniosek  o  przeniesienie  punktu  na  kolejną  najbliższa
komisję. 
Przewodnicząca  Komisji  –  Pani   Małgorzata  Kamińska-  stwierdziła,  że  pozostali  przedstawiciele
jednostek, którzy powinni zreferować sprawozdania, także się nie zjawili i dodała, żeby wniosek dotyczył
pozostałych punktów. 
Radni jednogłośnie wyrazili zgodę.
Przewodnicząca Komisji – Pani  Małgorzata Kamińska- poddała pod głosowanie, kto z radnych jest za
przeniesienie punktu na kolejne posiedzenie. 

Radni w głosowaniu jednogłośnie wyrazi l i  zgodę na przeniesienie  punktu na kolejną
najbl iższa komisję .  

Radni uwag nie zgłosili. 
Ad. pkt. 5.     Sprawozdanie za 2022 rok oraz plan pracy na rok 2023 Gminnego Ośrodka Kultury w  
Gierzwałdzie oraz działalność świetlic wiejskich.
Przewodnicząca Komisji – Pani  Małgorzata Kamińska- poddała pod głosowanie, kto z radnych jest za
przeniesienie punktu na kolejne posiedzenie. 

Radni w głosowaniu jednogłośnie wyrazi l i  zgodę na przeniesienie  punktu na kolejną
najbl iższa komisję .  

Radni uwag nie zgłosili

Ad. pkt. 6.   Sprawozdanie za 2022 rok oraz plan pracy na rok 2023 Grunwaldzkiego Centrum Sportu  
Rekreacji i Turystyki.
Przewodnicząca Komisji – Pani  Małgorzata Kamińska-  zapytała, czy będzie Pan Sapryka.
Sekretarz Gminy- Pan Jan Sokołowski -  będzie wójt.
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Przewodnicząca Komisji – Pani  Małgorzata Kamińska- kierownikiem jest Pan Sławomir Sapryka, czy
radni chcą, aby to on zreferował sprawozdanie. 
Radni jednogłośnie wyrazili chęć obecności Pana Sławomira Sapryki.
Przewodnicząca Komisji – Pani  Małgorzata Kamińska- poddała pod głosowanie, kto z radnych jest za
przeniesienie punktu na kolejne posiedzenie. 

Radni w głosowaniu jednogłośnie wyrazi l i  zgodę na przeniesienie  punktu na kolejną
najbl iższa komisję .  

Radni uwag nie zgłosili

Ad. pkt. 7.   Ocena realizacji i wydatkowania środków w ramach Gminnego Programu Rozwiązywania  
Problemów Alkoholowych oraz Programu Przeciwdziałania Narkomanii.
Przewodnicząca Komisji – Pani  Małgorzata Kamińska- poddała pod głosowanie, kto z radnych jest za
przeniesienie punktu na kolejne posiedzenie. 

Radni w głosowaniu jednogłośnie wyrazi l i  zgodę na przeniesienie  punktu na kolejną
najbl iższa komisję .  

Radni uwag nie zgłosili

   Ad. pkt. 8.   Informacja o zrealizowanych zadaniach w ramach funduszu sołeckiego w 2022 roku.   
Inspektor- Pani Kamila Szewczak – przedstawiła informację ww. temacie zał nr 2. 
Przewodnicząca Komisji – Pani  Małgorzata Kamińska- zapytała o wiatę przystankową  na drodze do
Grabiczek.
Inspektor-  Pani  Kamila  Szewczak – jest  zakupiona i  oczekuje  na  zamontowanie,  nie  było  warunków
pogodowych. 
Radna Pani Krystyna Zwalińska –  kiedy będzie dokończony plac zabaw, już minął termin 2 lat i do tej
pory nie jest wykonane, chodzi o ogrodzenie. 
Inspektor- Pani Kamila Szewczak – nie jest to pytanie do mnie, nie znam odpowiedzi na to pytanie. 
Przewodnicząca  Komisji  –  Pani   Małgorzata  Kamińska-  czy  będzie  możliwość  wyegzekwowania
wykonanie kolejnej części tego funduszu, który nie został zrealizowany. 
Inspektor- Pani Kamila Szewczak – ustawa określa, że fundusz niezrealizowany wygasa w nowym roku. 
Radny  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  –  poprosił  o  kwoty  z  realizacji  zadań  w  postaci  organizacji  dni
Zybułtowa i zakupu drzew ozdobnych.
Inspektor- Pani Kamila Szewczak –  prześlę za pośrednictw posiedzenia.pl. 
Radny- Pan Sławomir Matuszewski – z różnych funduszy OSP Frygnowo otrzymała środki finansowe, ale
tylko na papierze, czy inne miejscowości otrzymały na OSP pieniądze z funduszu sołeckiego. 
Inspektor- Pani Kamila Szewczak – w wykazie jest, OSP Gierzwałd i Zybułtowo. 
Radny- Pan Henryk Kacprzyk –  poprosił  o analizę wykonania realizacji  funduszu sołeckiego od roku
2018. 
Inspektor- Pani Kamila Szewczak – przygotuję. 
Radni uwag nie zgłosili

Ad. pkt. 9.     Ocena realizacji budżetu w pierwszym kwartale 2023 roku.  
Główna  Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska- termin  na  wysłanie  sprawozdań  była  do
wczoraj ,  i  dopiero  wczoraj  zosta ły  przesłane  więc  mogę  przesłać  mater ia ły  i  po
zapoznaniu s ię  można zadawać pytania .  
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  wystarczy,  że  zostanie  opubl ikowany  na  BIP.  Kwartał
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skończył  s ię  w marcu więc można było to  przygotować wcześniej .  
Radni uwag nie zgłosili

Ad. pkt. 10. Zaopiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję przez Radę Gminy Grunwald:

10.1. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald  na lata 2023-2034;

10.2. w sprawie uchwalenia  budżetu Gminy Grunwald na 2023 r. 

Główna Księgowa-  Pani  Magdalena Makowska-  przedstawiła  ww.  projekty  uchwały  wraz  z
objaśnieniami poinformowała,  że  czeka jeszcze na decyzję  o akcyzie  (zał .  nr  3  i  4  ) .
Radni uwag nie zgłosili

10.3.  w sprawie ustalenia opłaty za zrzut ścieków oraz osadów z przydomowych oczyszczalni ścieków
dowożonych pojazdami asenizacyjnymi do gminnej oczyszczalni ścieków w     Gierzwałdzie.  
Podinspektor-  Pani  Małgorzata  Żołondek-  przedstawiła  ww.  projekty  uchwały  wraz  z
objaśnieniami (zał .  nr  5) .
Radni uwag nie zgłosili.

10.4.  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie powierzenia Gminie Grunwald
w 2023 roku zadań zleconych z zakresu administracji rządowej, dotyczących obowiązku utrzymania
grobów i cmentarzy wojennych.
Sekretarz  Gminy-  Pan  Jan  Sokołowski  -   przedstawiła  ww.  projekty  uchwały  wraz  z
objaśnieniami (zał .  nr  6) .
Radni uwag nie zgłosili.

10.5.               w  sprawie  wyra      żenia  zgody  na   sprzedaż  w  trybie  przetargowym  nieruchomości  
niezabudowanej     dz.  nr  22/4  i  nieruchomości  zabudowanej  dz.  nr  22/3  obręb  Dylewo  oraz  
nieruchomości zabudowanej dz. nr 3/21 zabudowanej  obręb Dylewo  .  
Podinspektor – Pani Izabela Dias-  przedstawiła  ww.  projekty  uchwały  wraz  z  objaśnieniami
(zał .  nr  7) .
Radna – Pani Ewa Ziejewska- złożyła wniosek o wykreślenie z uchwały działki nr 3/21 zabudowanej  obręb
Dylewo,  gdyż jest  to  droga,  która  prowadzi  do awaryjnej  hydroforni .  

Radni  w głosowaniu jednogłośnie  w yrazi l i  zgodę na wykreślenie  z  uchwały działki  nr
3/21 zabudowanej   obręb Dylewo ,  gdyż jes t  to  droga,  k tóra prowadzi  do awaryjnej  .

Radni uwag nie zgłosili.

Ad. pkt 11      .   Wolne wnioski  i  informacje.  
Przewodnicząca  Komisji  –  Pani  Małgorzata  Kamińska –  przedstawiła  wniosek  (zał  nr  8)
nr Fn.3150.3.2022 oraz poddała pod głosowanie, kto jest za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku w sprawie
rozłożenia na raty zaległości za centralne ogrzewanie  XXXX  w wysokości 270,00 zł wraz z  odsetkami.  

Rada Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie wyraziła zgodę na rozłożenie na raty za centralne
ogrzewani Pani    XXXX      w wysokości 270,00 zł miesięcznie   wraz z  odsetkami.  

Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  poinformował ,  że  nadal  nie  otrzymał  odpowiedzi  na
interpelacje  minęło już 2 miesiące i  nadal  nie  mam żadnej  informacj i .
Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Pani   Ewa Bawolska  –  zapytała ,  czy  będzie  odpowiedź
na to  zapytanie .  Na sesj i  miesiąc temu było mówione,  że  odpowiedź zostanie  udzielona.  
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Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  zapytał  radcy  prawnego,  czy  powinna  zostać  już
udzielona odpowiedź.  
Radca prawny- Pan Marcin Belczyński  –  odpowiedź powinna zostać już udzielona.
Radna- Pani  Ewa Ziejewska -  zapytała ,  czy Główna księgowa często pracuje  zdalnie .  

Główna Księgowa- Pani Magdalena Makowska- zdarza  się.
Radna-  Pani  Ewa Ziejewska  –  z  tego  co  s łyszę  to  często,  może  dlatego  nie  możne  Pani
odpisać na interpelacje .  

Główna  Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-  osobą  odpowiedzialną  za
decyzje w sprawie odpowiedzi jest  wójt ,  a nie brak czasu.  
Radny- Pan Henryk Kacprzyk- myślałem, że  to  przepisy regulują  a  nie  zdanie  wójta .
Odpiszcie ,  że  nie  odpowiecie  na pytanie ,  gdyż nie  jes teście  w stanie  s twierdzić .  
Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Pani   Ewa  Bawolska  –  brak  odpowiedzi  jes t  już
odpowiedzią .  Zapytała ,  co  s ię  dzieje  z  GCSRiT,  gdyż  na  s t ronie  Facebook  zniknęła
strona i  zmieniono nazwę na Spartakus.
Sekretarz Gminy- Pan Jan Sokołowski  – muszę s ię  dowiedzieć.
Przewodnicząca  Komisji  –  Pani  Małgorzata  Kamińska  –  poinformowała,  że  wójt
przestrzega  prawo,  tak  że  w marcu  otrzymał  wyrok  rozprawy apelacyjnej ,  gdzie  jednym
z  punktów  było  wywieszenie  wyroku  na  tabl icy  ogłoszeń.  Wielokrotnie  obserwowałem
tabl ice  ogłoszeń,  a le  nic  nie  zostało  wywieszone  to  jes t  obraz,  jak  wójt  lekceważy
prawo.  
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-   z  wójtem  czekają  mnie  jeszcze  dwie  sprawy
apelacyjne.  Zapytał  o  sprawozdanie  wójta  i  załącznik  nr  7  przychody  ogółem  3  274  468
zł  a  wydatki  652  037  zł ,  więc  na  koncie  powinno  zostać  2  622  431  zł ,  to  jes t  suma  o
którą  pytałem.  W  dalszej  części  widać,  że  nie  ma  spójności .  W  załączniku  nr  9
przychody  i  wykonanie  z  RFIL a  z  załącznika  nr  7  wynika  inaczej ,  że  wydatkowano  652
037  zł .  W księgowości  powinno  być  wszystko  spójne  i  powinna  być  ciągłość,  skąd  taka
rozbieżność.  
Radni  uwag nie  zgłosi l i .

Ad. pkt. 12. Zamknięcie obrad.

Przewodnicząca  Komisji  –  Pani  Małgorzata  Kamińska  –   –  wobec  zrealizowania  porządku  obrad
zamknęła wspólne posiedzenie Komisji Kultury, Oświaty i Zdrowia, Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju
Gospodarczego i Komisji Rewizyjnej Rady Komisji Gminy odbytego w dniu 25 kwietnia 2023 r.

Protokołowała    Przewodnicząca Komisji  Kultury,
Oświaty i  Zdrowia

Iwona Mikołajczak Małgorzata Kamińska
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